
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2005-11-24, § 27 

 
 Tid: 24 november 2005 kl 15.00 – 15.45 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 2005-12-01 
  

 
 
Leif Rönngren   Berthold Gustavsson  

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Leif Rönngren (s), ordförande 
Hasan Dölek (s) 
Ulf Fridebäck (fp) 
Berthold Gustavsson (m) 
Karin Hanqvist (s) 
Lennart Mikaelsson (kd) 
Gunnar Sandell (s) 
Kajsa Stenfelt (v) 
Anna Wersäll (m) 

 
Ersättare 

 Marianne Ahlgren (fp), tjänstgörande  
Helena Bonnier (m), tjänstgörande 
Maurice Forslund (kd) 
Per Hallerby (fp) 
Gunilla Hansson (s) 
Olivia Hasahya (s) 
Kenneth Nilsson (s) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Jan Tigerström (m) 
Charlotte Unger (mp), tjänstgörande 
Ornina Younan (s), tjänstgörande 

 
Tjänstemän 

 Markdirektören Göran Långsved (§§ 1-17 och 19-31) och nämndsekreteraren Hans 
Engstrand. Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Lars 
Fyrvald, Lennart Gustafsson, Bengt Hjelm, Eva Olsson, Torsten Samuelsson samt 
borgarrådssekreteraren från roteln Petra Nieto. 

 
  

§ 27 



  

Södra Inre Tvärleden. Redovisning av utförd trafikledsutredning 
Dnr M2005-311-00868 
Bordlagt 27 oktober 2005 nr 26  
 
Markkontoret m fl hade den 22 september 2005 avgivit gemensamt tjänsteutlåtande i 
rubricerade ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs – vad avser 
marknämnden - enligt följande: 
 
 Marknämnden godkänner kontorens gemensamma redovisning av 
 trafikledsutredningen för Södra Inre Tvärleden. 
 
Beslut 
 
Marknämnden beslöt enligt kontorens förslag. 
 
Särskilda uttalanden 
 
Ordföranden Leif Rönngren (s), ledamöterna Karin Hanqvist (s), Hasan Dölek (s), 
Gunnar Sandell (s) och Kajsa Stenfelt (v) samt tjänstgörande ersättarna Charlotte 
Unger (mp) och Ornina Younan (s) enligt bilaga K1. 
 
Ledamöterna Berthold Gustavsson (m), Anna  Wersäll (m), Ulf Fridebäck (fp) och 
Lennart Mikaelsson (kd) samt tjänstgörande ersättarna Marianne Ahlgren (fp) och 
Helena Bonnier (m) enligt bilaga K2. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

 
   Tillhör § 27, bilaga K1 
  
   Marknämnden 2005-11-24 
 
   Tillhör ärende nr 27 
 
   Södra inre tvärleden. Redovisning 
   av utförd trafikutredning 
 
   Leif Rönngren m fl (s) 
   Kajsa Stenfelt (v) 
   Charlotte Unger (mp) 
 
 

Särskilt uttalande 
 
Om en utbyggnad av något av de två alternativen till Södra inre tvärled i framtiden blir 
av måste mycket stor hänsyn tas till att bevara befintliga grönstråk och inte skära av 
viktiga spridningskorridorer för att den biologiska mångfalden och de boendes 
rekreationsbehov ska bibehållas. Även planerna på att inrätta en ”Ekopark syd” måste 
beaktas så att inte vägprojekten på något sätt motverkar detta projekt. 
 
 



  

 
    
   Tillhör § 27, bilaga K2 
  
   Marknämnden 2005-11-24 
 
   Tillhör ärende nr 27 
 
   Södra inre tvärleden. Redovisning 
   av utförd trafikutredning 
 
   Berthold Gustavsson m fl (m) 
   Ulf Fridebäck m fl (fp) 
   Lennart Mikaelsson (kd) 
 
 
 
Särskilt uttalande 
 
Det är ett viktigt projekt för söderorts utveckling inte minst för att få fler arbetsplatser 
till området. Det är ett nationellt projekt med koppling till många kommuner och det 
nationella vägnätet och bör därför bekostas av staten. 
 
 
 
 
 


